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ZAPISNIK 

 

SA 6. SJEDNICE UPŠR „PJEŠČANA UVALA“ 

održane 08.11 2023. s početkom u 18:00 sati 

u Društvenom domu u Pješčanoj Uvali, 1. ogranak br.2/a 

 

Prisutni: Njavro Matej, Perović Dragan, Peruško Aldo, Simović Božo, Sokolić 

Nevio 

Opravdano odsutni: Modrušan Dragan, Kostrenčić Robert 

Ostali prisutni: Sandri Aldo tajnik/redar, Verbanac Dario, Babović Ljubo - članovi  

N.O., Novosel Josip – članovi Stegovne komisije 

 
 

DNEVNI RED  

1. Otvaranje Sjednice 

2. Utvrđivanje kvoruma 

3. Usvajanje dnevnog reda 

4. Analiza i plan sanacije štete u lučici uslijed nepovoljnih vremenskih  uvjeta  

5. Izvještaj sportske sekcije – sufinanciranje projekata 

6. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

7. Razno 

 

 

 



1. Otvaranje sjednice 

Predsjednik udruge pozdravlja Članove odbora i otvara sjednicu. 

 

2. Utvrđivanje kvoruma 

Utvrđuje se da Upravni odbor ima većinu članova za održavanje sjednice. 

 

3. Usvajanje dnevnog reda 

Jednoglasno se usvaja dnevni red. 

 

4. Analiza  i plan sanacije štete u lučici uslijed nepovoljnih vremenskih uvjeta 

Predsjednik iskazuje da su uslijed nepovoljnih vremenski uvjeta nastale 

određene štete na određenim plovilima, na postojeću infrastrukturu u lučici, te 

su nastala oštećenja na pasareli kod ulaza prvog, na plutujućim pontonima , na 

fiksnoj platformi uz lukobran, gdje su izbijene određene daske, oštećenja bitve, 

pomak plutujućeg pontona prvog sa pomakom otprilike za pola metra u smjeru 

juga (pukla sidrena linija pontona). Za pontone se ne može tražiti obeštećenje 

od osiguravajuće kuće jer je istekao atest za pontone koji se mora činiti svakih 

pet godina zaključuje predsjednik. Planira se angažiranje firme za podvodne 

radove Murgons da izvrši sanaciju puknute sidrene linije, kao i zamjene 

preostalih na manjem pontonu. Što se tiče plovila društvo odgovara i prizna 

štetu jedino ako je došlo do pucanja muringa (stražnjeg konopa) priveza plovila 

što nije bio slučaj. Nakon toga potekao je razgovor i određena mišljenja od 

članova odbora kako osigurati lučicu od vremenski nepogoda od mogućnosti 

postavljanja valobrana, saniranja lukobrana, koje bi se eventualno realiziralo 

kada se steknu određeni uvjeti. Prije i za vrijeme vremenskih nepogoda redar 

iskazuje koji korisnik je trenutno napustio lučicu, kanta za smeće nestala je 

uslijed jakih valova, te mora se uzeti mjere izbijenih daska na platformi uz 

lukobran poradi sanacije. 

 

5. Izvještaj sportske sekcije – sufinanciranje projekata 

Predsjednik podnosi izvještaj sa Državnog ekipnog natjecanja u podvodnom 

ribolovu u Nerezinama. Ekipa UPŠR Pješčana Uvala u sastavu Dejan Micković, 



Manuel Širola i Matej Njavro, osvojila je 4. mjesto s 23 uljovljene ribe i 2 

divljači. Malo je falilo za kući donijeti medalju ali to je sastavni dio sporta. 

Predsjednik iskazuje da je izašao natječaj od strane HSSRM za Eko akciju 

odnosno akcija za čišćenje mora i okoliša te se maksimalno može dobiti iznos 

od 1400 € što su namjenska sredstva. Također se prijavljujemo za natječaj škole 

podvodnog ribolova, pošto u klubu imamo licenciranog trenera podvodnog 

ribolova Dejana Mickovića. Naglasak se stavlja na aktiviranje udičarenja, 

angažirati licenciranog učitelja poradi otvaranja škole udičarenja, eventualno i 

otvoriti školu jedrenja u suradnji s članicom Petra Kliba. Od Općine Medulin 

zatražena su određena financijska sredstva za ulaganje u sport. Predsjednik 

apelira da se treba više ulagati u sport na način da se pokaže inicijativa od 

članova, te pogotovo od mlađih naraštaja kako bi se pokrenule određene 

sekcije i škole, te stvorili uvjeti za natjecanja sportaša u više dobnih kategorija, 

jer je na koncu sport ipak ključna karika za opstanak ove udruge. 

 

6. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenje veza 

Predsjednik iskazuje da ima dosta upita i zainteresiranih za kratkoročno 

korištenje veza u lučici. Naputak je da prema društvu podnesu Zahtjev, kojega 

će se zaprimiti i analizirati te će U.O. donijeti odluku, ali nakon 3. mjeseca kada 

će se znati da li postoji slobodnih mjesta. 

 

7. Razno 

Popravljen je laptop udruge, te će se kupiti još miš i torba. Društvo je dobilo 

odgovor od Kačića te donaša odluku da će na njegov zahtjev za dobivanje  

kratkoročnog veza pokušati pozitivno riješiti. Također će se njegovo plovilo 

pomaknuti sa dosadašnjeg veza. 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati                                                           Tajnik 

                                                                                                  Aldo Sandri 

 

 


